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Bykle IL – Regnskap 2024 – Noter 

1.Regnskapsprinsipp 
Med fleire til dels store prosjekt oppretta ein 3 prosjekt for desse: 
1 – NM langrenn Hovden 2025 
2 – Stiprosjekt Jarekollen 
3 – Fleirbrukshall. 
For prosjekt var det ei utfordring at alle føringar for på desse måte markerast særskilt både 
i faktura bilag og ved bankavstemming. Uten dette vart bilaga ikkje registret på prosjekt, 
bare i hovudrekneskapet. 
 
Det vart oppretta mange nye kontoar for NM 2025 for at regnskap skal samsvare 
nokonlunde med eit til dels detaljera NM budsjett.  
Hovudparten av fakturaer, både inn og ut kjem i 2025.  
 
2.Bilag. 
Manglande opplysninger for enkelte utbetalinger frå Norges Idrettsforbund og Olympiske 
komite kva desse gjeld. Fann for den eine via omvegar at det var LAM midler.  
Norsk Tipping mangla også opplysning kva det var, men er vel bare Grasrotmidler frå dei. 
Mest frustrerande er BuyPass, Paypal og Vipps.  
Spesielt Buypass med mange utbetalinger, også svært små. For eksempel Kickback på kr 
0,90 og 10,47. 
Logga inn men syntes det var utfordrande å få oversikt. Så gjekk ut frå at overføringer i 
mars var for Støyledalslåmi og april og seinare var medlemskontingenter. 
 
3.Bokføring. 
Buypass, Paypal og Vipps har forskjellige opplegg for gebyr. 
Kan vera utfordrande å finne grei oversikt over desse og mykje arbeid ved mange 
posteringer. 
Så førte netto utbetalinger slik av brutto inntekt og gebyr kjem ikkje fram i rekneskapet. 
 
4.Balanserapporter og prosjekt. 
Balanse kontoer for anleggsmidler, 1130 Prosjekt Jarekollen og 1132 Padelhall 
(Fleirbrukshall) er ført til 0 då det er oppretta eigne prosjekt som er avslutta i 2024.  
 
Dette vart ført mot prosjekta. For 1130 vart det ei inntekt på prosjektet på kr 24 734. For 
1132 vart det ein kostnad på prosjekt Fleirbrukshall på kr 2 600,50. 
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Kto 1133 - NM del 2 (Hovden 2025) ventar ein med til 2025.  
Dette er kommunale og Fylkeskommunale tilskott utbetala i 2022 og 2023 for NM 2025.  
Mesteparten av utgiftene kjem i 2025 og er derfor greit at det vert inntektsført på 
prosjektet i 2025.  
 
5. Økonomisk resultat 
To store prosjekt, Fleirbrukshall og NM 2025 på Hovden, har medført at 2024 har vore eit 
år med uvanleg høg aktivitet. Dette ser ein spesielt i rekneskapen. I eit normal år er 
omsetninga 300- 400 000.- I 2024 kom ein over 5 mill. 
Overskotet i 2024 på 1,085 mill kjem i hovudsak frå kommunale og fylkeskommunale 
tilskott for NM 2025 som vart utbetala i 2024. 
 
NM 2025. 
Hovudparten av rekningane kjem i 2025, men også fleire inntekter så ein veit ikkje kva 
resultat NM vil gjeva. Ein har budsjettert med eit godt overskot. Dette skal i så fall delast 
50 % med Hovden Sportsklubb 
Stiprosjekt Jarekollen. 
Vart eit fleirårig prosjekt som starta i 2021 med planlegginga av Dagsturhytte Jarebu. 
Denne vart offisielt opna 17.06.2023 av Fylkesordføraren. 
Prosjektet vart fullført i 2024 med oppdatering av infotavler og skilting. Samt teikning av 
HV hytta og infotavle ved tufti der denne stod frå ca 1946 til 1960. 
 
Gode gåvetildelingar frå Valle Sparebank (kr 100 000) og Midt Agder Friluftsråd (kr 53 500) 
gjev med spillemidler på kr116 000.- og MVA refusjon kr 30 000 eit overskott for prosjektet 
på ca kr 100 000.-. 
Endå skulle ein hatt noko meir i spillemidler. Men det var dugnaden i prosjektbudsjett på 
260 timar som vart grunnlaget medan bokført dugnad vart ca 360 timar.  
Fleirbrukshall. 
Idrettslaget var prosjektleiar vedr forprosjekt for Integrert Fleirbrukshall med 
Samfunnshus/ skule etter avtale med kommunen. Kommunen dekte utgiftene etter bilag. 
Kostnadsramma var 3 mill. Det vart eit meirforbruk på ca 50 000.- 
 
 
6.Revisjon. 
Retningsliner frå Idrettsforbundet seier offentleg revisjon ved inntekter over 5 mill.  
Me har 5,18 mill. 
Kontakta Olav Johre (Johres revisjon). Han sa straks at grensa var auka til 7 mill. Fann også 
dette ved forskrift 13.02.2023. Sjå eige vedlegg.  
Så då skal det ut frå forskrift vera greit at lagets revisor tek revisjonen. 


